# Suote 所特縫機













### 机器特征

- 1、主要用于高级西服、大衣的装饰缝纫,也适用于其他各种类型的男女休闲装、皮 装衬衫、夹克衫、西裤等。
- 2、本机器具有电脑数字控制系统,缝制速度、针距、珠点调整。
- 3、独立气动提压脚和膝动提压脚,有自动剪线和手动剪线功能。
- 4、带有半针调整按钮,针脚变换按钮,针脚调节按钮,方便调节。
- 5、上下同步送料,使缝纫更轻松,布料不会起皱,针距长短保持一致。
- 6、采用钩针设计,只需将缝线套入钩针即可,无需穿线快捷省时。如有缝制较薄布 料,要求较松,只需转动松线调节按钮,使压脚旁的松线指针活动即可。



### **Features**

- 1. Main applicable for men's suit, overcoat's decorative stitching, it also can apply for casual wear, leather shirts, jackets, trousers and so on.
- 2. Computer-controlled sewing speed, stitch length and pin-point adjustment.
- 3. Lift of the presser foot controlled by pneumatic and knee pedal, manual and automatic thread trimmer.
- 4. Machin have half-stitch button, revers stitch button, stitch length adjustment button. Easy to adjustment.
- 5. Feeding materisl in same step both upper and down, sewing becomes Colth material won't be creased; length of stitch distance will keep same.
- 6. Adpot design of bearded needle, it is unnecessary to thred the needle, just put the thread in the bearded. If need sewing very thin fabric, it request more loosen, just need trun the tension release button to make the tension release pointer moving.



## 技术参数 Technical parameter

线迹类型 Stitch type	仿手工线迹 Decorative Hand Stitching
最高缝纫速度 Max. Sewing Speed	420-500转/分,420-500RPM
线迹长度 Stitch length	0.5-6mm
最大抬压脚提升量 Max presser bar lifting	8mm
工作气压 Working air pressure	> ( 0.5Mpa )
工作电源 Working power supply	交流220V/50HZ, AC220V/50HZ

心高志远 放眼全球 12